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  معاون آموزشــی وزارت علوم گفت: جذب دانشــجویان بین المللی بر بستر آموزش الکترونیکی یکی از موضوعات مهم در عرصه اقتصاد 
آموزش در دنیا است که نباید از این موضوع غافل شویم.

گروه علمی و آموزشــی- علی 
خاکی صدیق، معاون آموزشــی وزارت 
علــوم در همایش ملــی تبادل تجربیات 
دانشــگاه ها و مراکز آموزشی در اجرای 
آموزش الکترونیکی در بحران کووید ۱۹ 
که به صورت مجازی برگزارشــد، اظهار 
کرد: در آموزش عالــی نیاز به بازنگری 
قوانیــن آموزشــی، انعطاف پذیری در 
قوانین آموزشــی و استفاده از شیوه های 

نوین در آموزش هستیم.
او با بیان اینکه بحران کرونا می تواند 
تبدیــل به فرصت شــود و دانشــگاه ها 

دانشجویان بین المللی بیشتری را جذب 
کننــد، ادامه داد: نظام آموزشــی پیش از 
بحــران کرونا و ورود به آموزش مجازی 
بسیار غیرقابل انعطاف و به شدت سنتی 
بود و تمایل به تغییر نیز یا دیده نمی شــد 

یا بسیار کند بود.
۶۷ درصد دانشــگاه های دنیا 
در روزهــای کرونایــی آموزش 

مجازی را دنبال کرده اند
معــاون آموزشــی وزارت علوم 
تصریح کرد: طبق ســوالی که یونسکو از 
تمامی دانشــگاه ها و موسسات آموزش 

عالی سراســر دنیا کرد مبنی بر اینکه آیا 
کرونا دانشگاه شــما را تحت تأثیر قرار 
داده اســت یا خیر؟ فقط یک دانشگاه در 
آفریقا اعلام کرد که تحت تاثیر کرونا قرار 

نگرفته است.
خاکی صدیــق در ادامه گفت: ۱۰ 
درصد دانشگاه ها اعلام کرده بودند تحت 
تاثیر کرونا هستند، ولی دانشگاه را باز نگه 
داشته اند، ۳۰ درصد اعلام کرده بودند که 
دانشــگاه نیمه باز است و ۵۹ درصد تمام 
فعالیت هــای خود را تعطیل کرده بودند. 
همچنین ۶۷ درصــد اعلام کردند که ما 

آموزش مجازی را دنبال کرده ایم.
او با یادآوری اینکه دانشــگاه های 
ایــران جزو گروهی اســت که آموزش 
مجازی را دنبال کرده اســت، خاطرنشان 
کرد: نیاز است آسیب های ناشی از کرونا 
را به حداقل برسانیم، کاستی ها را جبران 
کنیم، دانشــگاه ها را به ســمت آموزش 
مجازی ســوق دهیم و تــداوم آموزش 
مجازی را در صورت ادامه بحران کرونا 

در دستور کار قرار دهیم.
خاکی صدیق ادامــه داد: در زمان 
بحران کرونا با توجه به شرایط، اختیاراتی 

به دانشگاه ها داده شد، دانشگاه ها تفویض 
اختیار شــدند و هر کدام از آن ها نسبت 
به امکانات، بافــت فرهنگی و جمعیت 
نســبت به آموزش مجازی تصمیم گیری 
کردند؛ زیرا نمی توان با یک نسخه واحد 
درخصوص این تعداد موسسه آموزشی 

تصمیم گیری کنیم.
معاون آموزشی وزارت علوم گفت: 
آموزش مجازی در دوران کرونا یک کار 
تیمی بود که همه توانستیم به خوبی آن را 
انجام دهیم. همچنین در حوزه امتحانات 
نیز دانشگاه ها بسیار خوب عمل شد. در 

سال تحصیلی آینده، محوریت با آموزش 
الکترونیکی است که ترکیبی از مجازی و 
حضوری یا به طور کلی مجازی اســت 
و امکان آموزش حضوری وجود ندارد.

خاکی صدیق تصریح کرد: با توجه 
به تجربه ۶ ماهه؛ ســه اقدام را باید انجام 
دهیــم اینکه پس از عبور از بحران کرونا، 
یادگیری الکترونیکی و آموزش ترکیبی 
را در آمــوزش عالی تدویــن کنیم و به 
ســمت آموزش الکترونیکی به صورت 
گســترده تر با ارائه مدرک رسمی برویم. 
همچنیــن در دوره های خاص حرفه ای 

یادگیری الکترونیکی را وارد کنیم.
او به چالش هایی که در آینده پیش 
روی آموزش مجازی اســت، اشاره کرد 
و گفت: انتظار مــی رود کیفیت آموزش 
مجازی افزایش پیدا کند و بخشــی از آن 
مثل دسترســی به اینترنت توســط نهاد 

مربوطه تقویت شود. 
همچنین ارائه مطالب و محتوا های 
خوب و تعاملی که در بستر الکترونیکی 
صورت می گیرد، کیفیت بهتری داشــته 
باشــد و در نهایت نیاز اســت عملکرد 
دانشــگاه ها در آموزش مجازی ارزیابی 

شود.
معاون آموزشی وزارت علوم اظهار 
کرد: نیاز اســت ارزیابی دانشجویان در 
طول ترم انجام شــود که در ترم گذشته 
به این موضوع کمتر توجه شــد، چالش 
دیگر اینکه جذب دانشجویان بین المللی 
بر بســتر آموزش الکترونیکی است که 
یکی از موضوعات مهم در زمینه اقتصاد 
آموزش در دنیا اســت و مــا نباید از این 
موضوع غافل شویم؛ زیرا کرونا می تواند 
تبدیل به فرصت شــود که دانشــجویان 

بین المللی بیشتری را جذب کنیم.

دانشگاه ها به دنبال جذب دانشجویان بین المللی 
بر بستر آموزش مجازی باشند

معاون آموزشی وزارت علوم:

شرکت آریا اطلس کیش
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اظهارنامه اشخاص حقیقی و حقوقی
حسابداری، حسابرسی، بیمه تأمین اجتماعی، خرید و فروش فصلی، مالیات بر ارزش افزود، حقوق و دستمزد

گروه علمی و آموزشی-  کورس 
ایر از زبان طراحی مورد اســتفاده در شاسی 
بلندهای اشرافی ایویتر و نویگیتور استفاده 
کند اما ویژگی های برتر خود را در مقیاس 

کوچکتری ارائه می دهد.
کلاس اس یو وی یا همان شاسی بلند 
با برند لینکلن، انتظار مخاطب را تا سطح یک 
هتل لوکس متحرک افزایش می دهد! و البته 
چنین وضعیتی با توجه به ســابقه درخشان 

برند مذکور کاملا طبیعی به نظر می رسد.
اما خودروساز آمریکایی در کاتالوگ 
فروش 2۰2۰ خود یک شاسی بلند متفاوت 
را قرار داده کــه از نظر اندازه مقداری با نام 
لینکلن هماهنگ می شود! لینکلن در تبلیغات 
کورس ایر هم روی همین ناهماهنگی مانور 
 Big style in داده و اشــاره می کند و آنرا

small package معرفی می کند.
کورس ایــر از زبــان طراحی مورد 

اســتفاده در شاسی بلندهای اشرافی ایویتر 
و نویگیتور استفاده کند اما ویژگی های برتر 
خود را در مقیاس کوچکتری ارائه می دهد.

اما متفاوت ترین قسمت این خودرو 
به پیشرانه آن مربوط می شود که با یک تپنده 
2.۳ لیتری 4 ســیلندر معرفی شــده است. 
میزان خروجی این موتور 2۹۵ اسب بخار و 
گشتاور آن برابر با ۳۱۰ پوندفوت است. این 
مجموعه با جعبه دنده 8 ســرعته اتوماتیک 
هماهنگ می شود. سامانه تمام چرخ محرک 

نیز در وضعیت فعال قرار دارد.
آمارمصرف سوخت برای کورس ایر 

که ۱۷4۵ کیلوگرم وزن دارد برابر است با:
۱۱.2 لیتر برای ۱۰۰ کیلومتر رانندگی 

در شهر
8.4 لیتر در بزرگراه

۹.8 لیتر در حالت ترکیبی
کابین کورس ایر استاندارد لوکس 

لینکلن را همراه خود دارد. چرم باکیفیت و 
جزئیات دقیق از همان ابتدا نظر مخاطب را 
جلب می کند. یک نمایشگر 8 اینچی لمسی 
ویژه سیستم سرگرمی با پشتیبانی از اپل کار 
پلی و اندرویــد اوتو در حالت عمودی در 
قسمت مرکزی کنسول جلو قرار دارد. یک 
نمایشگر دیجیتال ۱2.۳ اینچی نیز در حالت 

آپشن جایگزین نشانگر سنتی 
آمپر می شود که بر جذابیت 

های کابین خواهد 
افزود.

تنظیم 24 جهته صندلی راننده، سیستم 
صوتی حرفه ای با ۱4 اســپیکر، ماســاژور 
صندلی، صندلی تاشوی برقی ردیف عقب 
و ... از دیگر ویژگی هایی است که در حالت 
آپشن ارائه می شوند.قیمت پایه برای کراس 
اوور کورس ایر برابر با 4۵82۵ دلار است.

کورس ایر 2020؛ استانداردهای لینکلن در مجموعه ای کوچک

گــروه علمــی و آموزشــی- 
حاجی میرزایی گفت:  بر آموزش حضوری 
تاکید جدی داریم به همین دلیل طرح زوج 
و فرد کردن دانش آموزان را در کلاس های 

درس اجرا خواهیم کرد.
محسن حاجی میرزایی وزیر آموزش 
و پرورش در حاشــیه بازدید از گشایش دو 
استودیوی فیلمســازی در کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان بیان کرد: برخی 
از رســانه ها این موضوع را مطرح می کنند 
که افرادی به اینترنت دسترســی ندارند یا 
نمی توانند از ابزار های هوشــمند استفاده 
کنند، جای نگرانی نیست به این دلیل که ما 

متعهد هستیم آموزش را به همه ارائه کنیم.
بازگشــایی مدارس از نیمه شهریور 

قطعی است
او افــزود: بنابــر اولویــت حضور، 
هرجایی که مشــکلی باشــد از روش های 
دیگری استفاده می کنیم، اما اطمینان می دهیم 
کــه همه دانش آموزان صرف نظر از این که 
چــه وضعیتی دارند از خدمات آموزشــی 

برخوردار می شوند.
حاجی میرزایی گفت: همان طور که 
اعلام کرده ایم عملیات آموزشــی ما از ۱۵ 
شهریور آغاز می شود، اما اینکه کیفیت ارائه 
خدمات به چه صورتــی خواهد بود، تابع 
شرایط و شیوه نامه های بهداشتی است که 
از سوی وزارت بهداشت درمان و آموزش 

پزشکی اعلام خواهد شد.
او  ادامه داد: ســلامت دانش آموزان 

بــرای ما فوق العــاده اهمیت دارد و تلاش 
می کنیم خدمات آموزشی را به کیفیتی ارائه 
کنیم که برای دانش آموزان و شرایط خاص 

کشور مشکلی به وجود نیاید.
وزیر آموزش و پرورش بیان کرد: در 
مناطقی که تعداد دانش آموزان کم اســت و 
امکان رعایت فاصله اجتماعی وجود دارد و 
منعی برای حضور دانش آموزان در کلاس ها 
نیست، آموزش را حضوری انجام می دهیم 
و در مواردی که تعداد دانش آموزان بیش از 
حدی است که بتوانیم شیوه نامه ها را رعایت 
کنیم تعداد دانش آموزان را تقسیم می کنیم و 
تعدادی را در روز های زوج و تعدادی را در 

روز های فرد به مدرسه می آوریم.
حاجی میرزایی افزود: علت این است 

که تأکید اصلی ما بر ارائه حضوری آموزش 
هاست مگر این که با شرایطی مواجه شویم 

که امکان ارائه خدمات حضوری نباشد.
او افزود: مجموعــه تعلیم و تربیت، 
سال های طولانی روش دیگری را رفته و ما 
امسال نیازمند این هستیم که روش جدیدی 
را تجربه کنیم. ایــن روش جدید، نیازمند 

مشارکت کامل خانواده هاست.

تأکید اصلی ما بر آموزش حضوری دانش آموزان است
وزیر آموزش و پرورش:

گروه علمی و آموزشی- محققان 
سوئیسی موفق به ابداع یک پانسمان جدید 
برای زخم شــدند که با استفاده از آن دیگر 
نیازی به تعویض و ضدعفونی کردن مداوم 

زخم نیست.
باکتری ها و عوامل بیماری زا می توانند 
بــه راحتی از هر گونــه جراحتی وارد بدن 
شــوند. از این رو، بســیار اهمیت دارد در 
زمانی کــه فرد دچار جراحت می شــود، 
ســطحی از بدن که دچار زخم شده است 

پیوسته ضدعفونی شود.
برای این کار باید زخم را با پماد های 

ضدمیکروب ضدعفونی کــرد و از باند و 
گاز اســتریل تمیز بهره گرفت. با این حال، 
محققان به تازگی پانسمان جدیدی را برای 
زخم ابداع کرده اند که با استفاده از آن دیگر 
نیازی به تعویض پانســمان و ضدعفونی 

کردن زخم نیست.
بــر این اســاس، محققان موسســه 
تحقیقاتی »امِپا« ســوئیس موفق شدند یک 
پانســمان جدید زخم ابداع کنند که به طور 
عمده از فیبر ســلولوز و یک غشای نازک 
ســاخته شده است. هر کدام از این فیبر ها از 
لایه ای به قطر یک میکرومتر ســاخته شده 

اســت. محققان سوئیســی می گویند این 
پانسمان می تواند مانع از تکثیر باکتری ها و 

نابودی آنها شود.
دانشمندان در فرآیند الکتروریسی و 
با اســتفاده از فیبر، پلی اورتان را به سلولوز 
اضافه و این پانســمان را تولید کردند. این 
کار باعث می شود این پانسمان انعطاف پذیر 
شود و در عین حال به توان در طولانی مدت 

از آن بهره گرفت.
الکتروریســی فرآیندی است که در 
آن نانوالیــاف و میکروالیاف از محلول های 
موادی پلیمــری تولید می شــود. فرآیند 

الکتروریســی به طور گســترده در بخش 
تجهیزات و مواد بهداشــتی مــورد نیاز در 
پزشکی، داروســازی و مواد آرایشی مورد 

استفاده قرار می گیرد.
ترکیــب غشــا و بافت ســلولوزی 
می تواند باعث ضدباکتریایی شدن پانسمان 
شود. این پانسمان جدید نسبت به ساخت 
مواد پروتئین ضدباکتریایی راحت تر تولید 
می شود و نیز ماندگاری بیشتری نسبت به آن 
دارد. محققان می گویند در صورت استفاده 
از این پانسمان برای جراحت، دیگر نیازی 
به عوض کردن مداوم پانسمان زخم نیست.

اختراع پانسمانی که نیاز به تعویض ندارد

گــروه علمــی و آموزشــی- 
سرپرســت معاونت توســعه مدیریت 
و منابع دانشــگاه آزاد اسلامی از تغییر 
شهریه برخی رشته ها در سال تحصیلی 

جدید خبر داد.
محمد مهدی فداکار سرپرســت 
معاونت توسعه مدیریت و منابع دانشگاه 

آزاد اســلامی درباره درخواست 
های متعدد دانشجویان برای 
تشــریح وضعیت شهریه ترم 
بعــد دانشــگاه آزاد گفت:  با 
مجــازی شــدن کلاس ها 

هزینه هــای دانشــگاه خیلی 
کاهش پیدا نمی کند، زیرا استاد و کارمند 
حقوقشان را دریافت می کنند، علاوه بر 

این فراهم کردن زیر ســاخت های  
آموزش مجازی برای دانشگاه آزاد 

هزینه بردار است.
او ادامــه داد: در بعضی از دروس 
می تــوان کلاس هــا را ادغــام کرد تا 
مقداری از هزینه های دانشــگاه کاهش 
پیدا کند، در بحث شــهریه، دانشگاه در 
حال تصمیم گیری اســت که تغییری به 

شهریه ثابت بدهد.
سرپرســت معاونــت توســعه 
مدیریت و منابع دانشــگاه آزاد اسلامی 
اظهار کرد:  بر اساس سطوح دانشگاه ها 

شهریه تعیین می شود 
به این صورت که دانشگاه با سطح بالاتر 
می تواند شهریه بالاتری دریافت کند، اما 
در خیلی از رشته ها و واحد ها این امکان 
وجود ندارد و وضعیت برعکس است.

رشــته هــای علــوم انســانی و 
اجتماعی تخفیف شهریه می گیرند

فــداکار ادامــه داد: شــهریه های 
دانشــگاه آزاد قطعا تغییر خواهد کرد و 
بخشی از شهریه ها کاهش پیدا خواهد 
کر و شاید بتوان گفت در مجموع تعداد 

رشته هایی که تخفیف شهریه می گیرند 
بیشــتر از رشــته هایی باشند که شهریه 
آنها افزوده می شــود. بعضی رشته های 
علــوم پایه، علوم انســانی و اجتماعی 
که دانشــجوی کمتــری دارد تخفیف 
شــهریه می گیرند، زیرا تربیت نیروی 
انسانی در این رشته ها نیاز کشور است 
و ایــن تخفیف شــهریه باعث خواهد 
شد تا دانشــجویان انگیزه ورود به این 
رشــته ها را پیدا کنند، در برخی رشته ها 
که دانشجویان زیادی خواستار ورود به 

آنها هســتند، میزان شهریه تعیین کننده 
ورودی نیست.

برای شهریه رشته های پر مخاطب 
هنوز تصمیمی گرفته نشده است

فداکار اظهار کــرد: برای افزایش 
شهریه در رشــته های پر مخاطب هنوز 
تصمیم نهایی گرفته نشده است و هیات 
امنای اســتانی در حال بررسی هستند و 
تا ابتدای شهریور ۹۹ میزان شهریه 
نهایی می شــود. هیات امنا تا ابتدای 
شــهریور وقت دارند جلسات را 
برگزار کنند زیرا بودجه بندی 
دانشــگاه از  یک شــهریور 
هر ســال شــروع و ۳۱ مرداد سال بسته 
می شــود ؛ بنابراین هیــات امنا تکلیف 

شهریه را باید تا ۳۱ مرداد تعیین کند.
گفتنــی اســت، طهرانچی رئیس 
دانشگاه آزاد پیش تر با تأکید بر اهمیت 
بحث شــهریه در بودجــه واحد های 
دانشگاهی، گفته است: موضوع شهریه 
باید با دقت بررســی شــود و شــهریه 
رشــته ها براســاس پرمخاطــب بودن 
رشــته و جایگاه و سرآمدی واحد های 
دانشــگاهی، در نظر گرفته شــود. در 
واقع شــهریه در رشــته های مختلف و 
واحد هــای مختلف، متفاوت و آگاهانه 

تنظیم شود.

شهریه های دانشگاه آزاد تغییر خواهد کرد
سرپرست معاونت توسعه مدیریت و منابع دانشگاه آزاد اسلامی:

گروه علمی و آموزشی-  شرکت 
موتورولا از عرضه گوشی هوشمند جدیدی 
در تاریخ نهم سپتامبر خبر داده و از تبلیغات 
این شرکت چنین به نظر می رسد که گوشی 

یادشده دارای نمایشگر تاشو است.
موتورولا هنــوز تصویر یا اطلاعات 
فنی چندانی در مورد گوشــی تاشوی خود 
در اختیار عموم نگذاشــته، اما منابع مطلع 

می گویند گوشــی یادشده یک مدل تازه از 
گوشی Razr است که طراحی آن از ماه می 

گذشته آغاز شده است.
این گوشــی نسبت به مدل های اولیه 
گوشی Razr رم بیشتری دارد و همین طور 
بر میزان حافظه داخلی و ظرفیت باتری آن 
افزوده شده اســت. احتمالاً در این گوشی 
از پردازنده اســنپ دراگون ۷۶۵ کوالکوم 

استفاده شده است.
گفته می شود این گوشی با استاندارد 

نسل پنجم گوشی های هوشمند سازگاری 
دارد و دوربین و نمایشگر آن بسیار پیشرفته 
است. ظاهراً قیمت این گوشی نیز بسیار بالا 
و در حدود ۱۵۰۰ دلار است و همین مساله 
انتظارها در مــورد کیفیت و امکانات آن را 

افزایش داده است.

گوشی جدید موتورولا با نمایشگر تاشو در راه است

گــروه علمی و آموزشــی- یک 
شــرکت فعال در حــوزه طراحی و تولید 
اســباب بازی از کنار هم قرار دادن سه هزار 
و ۶۶2 قطعه خانه ســازی، یک گرند پیانو با 

قابلیت نواختن ساخت.
 )LEGO( شــرکت دانمارکی لگو
با اســتفاده از چند هزار قطعه خانه سازی، 
پیانویی طراحی کرده که پس از سرهم کردن 
می توان از آن برای نواختن قطعات موسیقی 

استفاده کرد.
این پیانوی مینیاتوری مثل نمونه های 
واقعــی موجود در بازار، 2۵ کلید ســیاه و 
ســفید، در، صندلی قابل تنظیم و یک پدال 

دمپر متحرک دارد.
یک پیانوی گرند غالباً بیش 

از دو متــر طول دارد اما نمونه ای که 

با قطعات خانه سازی ساخته شده، در حالت 
بسته تنها 22 و نیم سانتی متر طول، 

۳۰ و نیم سانتی متر عرض و 
۱۳ و نیم ســانتی متر پهنا 

دارد، بنابرایــن جای کمتــری می گیرد و 
نگهداری از آن در خانه در مقایســه با یک 
گرنــد پیانو در ابعاد واقعی خیلی ســاده تر 

است.  

همچنین نرم افزاری اختصاصی برای 
این ســاز منحصربه فرد ارائه شده است که 
پس از دانلود و نصب آن روی تلفن هوشمند 
می تواند هر آهنگی را از این ساز به صورت 
خودکار پخش کــرده و یا حتی از آن برای 
نوشتن و ضبط قطعات دلخواه استفاده کرد.

ساخت این گرند پیانوی قابل حمل به 
عنوان بخشی از پروژه کلکسیون ایده های 
گروه لگو محقق شد. این پروژه به طرفداران 
این اســباب بازی نام آشــنا این شانس را 
می دهد تا طرح های پیشــنهادی خود را به 

امید عملی شدن ارائه کنند.
ایده ساخت این پیانو از سوی 
یک معلم موسیقی اهل کشور چین 
 )Donny Chen( به نام دانی چن

طرح شده بود.

ساخت پیانو با بیش از سه هزار و ۵00 قطعه خانه سازی


